

Title (en)

Picture frame blank.

Title (de)

Aus einem Zuschnitt bestehender Bilderrahmen.

Title (fr)

Découpage pour cadre.

Publication

**EP 0293927 A1 19881207 (DE)**

Application

**EP 88108935 A 19880603**

Priority

DE 3718744 A 19870604

Abstract (en)

In a picture frame made from a single cut-out (1) with a central panel (2) as the picture support, the hollow edges of the frame surrounding the central panel are composed of foldable folding parts (3-6). For this purpose, at least a first row of equally spaced tabs (26) integral with the folding parts (3-6) of the frame are provided along the latter. Each tab (26) is surrounded, except at a connecting bridge (29) on the cut-out (1), by a configured hole edge. Parallel to the first row of tabs (26) is a second, similarly constituted row of tabs (27) arranged in the central panel (2). The folding parts (3-6) of the frame can be bent in such a way that the two rows of hole edges on the back of the picture frame are superimposed. The tabs (26) can then be bent about their connecting bridges (29, 30) into the interior of the frame edges (33-36).

Abstract (de)

An einem aus einem Zuschnitt (1) bestehenden Bilderrahmen mit einem Mittelfeld (2) als Bildträger werden das Mittelfeld umgebende hohle Rahmenränder durch umgefaltete Rahmenfalteile (3-6) gebildet. Hierzu ist längs der Rahmenfalteile (3-6) in diesen wenigstens eine erste Reihe im Abstand zueinander angeordneter Laschen (26) ausgeformt. Jede Lasche ist mit Ausnahme eines Verbindungssteigs (29) an dem Zuschnitt (1) von einem konformen Lochrand in dem Zuschnitt umgeben. Parallel zu der ersten Reihe Laschen (26) ist eine zweite, gleichartig ausgeformte Reihe Laschen (27) in dem Mittelfeld (2) angeordnet. Die Rahmenfalteile (3-6) können so umgebogen werden, daß beide Reihen der Lochränder auf der Rückseite des Bilderrahmens übereinanderliegen. Die Laschen können dann um ihre Verbindungsstege (29, 30) in das Innere der Rahmenränder (33-36) umgebogen werden.

IPC 1-7

**A47G 1/06**

IPC 8 full level

**A47G 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47G 1/0633** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2950556 A 19600830 - DANIEL LARIOS
- [A] GB 965390 A 19640729 - AGFA AG
- [A] US 2203737 A 19400611 - MOORE SAMUEL S

Designated contracting state (EPC)

ES GR

DOCDB simple family (publication)

**EP 0293927 A1 19881207**; DE 3718744 A1 19881222; DE 3718744 C2 19900726; EP 0315685 A1 19890517; JP H02500415 A 19900215;  
WO 8809635 A1 19881215

DOCDB simple family (application)

**EP 88108935 A 19880603**; DE 3718744 A 19870604; EP 8800494 W 19880603; EP 88905749 A 19880603; JP 50505788 A 19880603